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Szili Katalin az Országgyíélés Elnöke
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 91.§. értelmében kérdést kávánk feltenni Dr. Göncz Kinga ffjzisági,
Családügyi, Szociális és Esélyegyenlőségi miniszternek "Létrejönnek-e az idén a nevelési
felügyeletek?" címmel. A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Asszony!

Ebben az esztendőben minden megyében létre kellene) hozni a nevelési felügyeleteket,
különleges illetve speciális otthonokat szükséges működtetni . A legtöbb megye ezzel a
feladattal forráshiány miatt nem tud megbirkózni, még a programok elindítására sincs
mindenhol lehetőség . A megyei önkormányzatok szövetsége jelezte, hogy a tárgyalások
alapján nemhogy forrás bővülés, hanem további forrás elvonás történik .
Azok a problémás (deviáns, renitens, magatart ászavaros, kábítószert kipróbáló, stb.)
gyerekek, akiknek ezekre az otthonokra elengedhetetlenül szükségük lenne, jelenleg a többi
kiskorú gyermek között élnek, veszélyeztetve azok testi épségét, egészséges fejlődését .

Kérdezem Miniszter Asszonyt : Várható-e kormányzati segítség az ügyben és létrejöhetnek-e
minden megyében a nevelési felügyeletek? Lesz-e pályázati segítség ezen célok
megvalósításához?

Várom megtisztelő válaszát .

Somogyvár, 2005. február 1.

Tisztelettel

Móring József Attila
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